

ספבור, 25.5.33

נישטסד היקר -

קולי הולך ונעשה צרוד ואני מלא דאגה - עלי עוד

לדבר במשך שלושה הימים האלה 4 פעמים, ואיני בטוח שקולי

יעמוד לי. אני אחרי טרנופול אבוא ישר לוורשו - ולא אלך

לקרקו. אני מוכרח לנוח ימים אחדים. אני גם מבטל את שתי

האספות בוורשו משנים ומשלשה ביוני. לכל השאר אלך - אם

יהיה לי קול.

אני לא הלכתי בבוקר לסלפון, כי הלכתי ליסון

רק בשמים ושלחתי חבר במקומי. איני מבין למה היית צריך להבהיל

אותי - עליך היה לפנות בטלגרמה לארלזרוב. ארלזרוב היה שבוע ימים

בברלין והיה קל לך לבוא אהו בדברים במכתבים וזבל שלא עשית זאת.

אם יש באפשרותך לבלי סדר שום אספות בסוף מאי

ותחילת יוני - תעשה דבר טוב. יש חשש רציני שנכסך כמה ימים

לא אוכל לדבר מפני צרידות הקול, ביחוד לאחר ההתאכצות העובדת

לפני היום בסטרי, מחרתים בלוב וביום הראשון בטרנופול.

אם אוכל - אלך כמובן למקומות שאתה דורש, אבל מי

יודע אם לא יהיה הכרח לבטל. צר לי להוסיף לך צרות חדשות

לאכזבה שיש לך מארלזרוב. אבל מוטב שחדע את החששות ואח

הדברים כמו שהם.

שלך

ד. בן-גוריון